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KØGE NORD BADMINTON 

REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE D. 11. JANUAR 2024 

Bortset fra Tinne og Torben, der havde meddelt afbud, var samtlige bestyrelsesmedlemmer samt 

suppleanter til stede. 

 

1. GODKENDELSE OG UNDERSKRIFT PÅ REFERATET FRA BESTYRELSESMØDET D. 23. NOVEMBER 

2023 

Referatet blev godkendt og underskrevet. 

2. STATUS PÅ UNGDOMSAFDELINGEN 

Pr. 31/12 2023 var vi 17 medlemmer i aldersgruppen 9-15 år, heraf er 5 piger. Herudover var der 2 

prøvespillere i løbet af december. Vi har fået 1 udmelding i begyndelsen af det nye år. 

Som aftalt på bestyrelsesmødet d 23/11 2023 har vi nu lukket for onsdagstræningen og Otto har 

afmeldt leje af hallen fra kl. 16:00-18:00. Jan er stoppet som træner og Daniel fortsætter som træner 

om mandagen med Eisa som hjælpetræner. Eisa er tilmeldt hjælpetræner kursus 1 i Karlslunde d. 6/1 år 

og har fået tilbud om, senere at deltage i kursus 2, når hun føler, at hun er klar til det. Der er søgt om 

børneerklæring for Eisa.  

3. SENIORAFDELINGEN 

Pr. 31/12 2023 var vi 135 medlemmer, hvoraf 17 er en del af ungdomsafdelingen. Aldersfordelingen for 

dem, der spiller som seniorer, er fra 12 år til 84 år. Det ældste medlem blev 90 år i år, men hun deltager 

ikke i spillet. Der er 4 børn og unge, der spiller med deres forældre om aftenen. Vi har 162 betalende 

spillere, idet en del medlemmer spiller mere end en gang om ugen. 

Der er ingen ændringer over banefordelingen for mandag og onsdag aften siden det seneste 

bestyrelsesmøde. Mandag aften er der fortsat ingen ledige baner. Onsdag aften er der ledige baner kl. 

20:00 og kl. 21:00 er alle banerne ledige. Vi har fået en forespørgsel af børn til det par, der spiller om 

onsdagen kl. 18:00 på bane 6, om de kunne spille på samme tid på banen ved siden af, men da den er 

optaget, foreslog Otto, at de kunne spille double med forældrene. Vi har ikke fået nogen tilbagemelding 

herom.  

Som nævnt på sidste bestyrelsesmøde besluttede vi os for at forespørge vores medlemmer, om der var 

tilslutning til, at vi arrangerede et kursus i hjertelungeredning. Torben tilbød at lave et udkast til 

forespørgslen, men den er endnu ikke klar, så den kan sendes den ud til medlemmerne. 

Vores hold i DGI’s holdturneringer har ikke spillet nogen kampe siden sidste møde. 

4. TORSDAGSHOLDET 

Der er intet at bemærke om torsdagsholdet. 

5. KØGE NORD SPORT CENTER 

Køge Nord Sport Center har inviteret til møde i Foreningsforum d. 29/1 kl. 19:00-20:30 i lokale 4. 

Deadline for bekræftelse af vores deltagelse er d. 22/1. Torben og Otto deltager. 
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6. KØGE KOMMUNE 

Kommunen har inviteret til følgende møder/kurser: 

18/1 kl. 17:00-20:00 Kursus i foreningsregnskab og tilskudsansøgninger i Køge Nord Sport Center. 

Tilmeldingsfrist 11/1. Otto deltager i den del, der vedrører tilskudsansøgninger. 

19/1 kl. 16:00-17:30 hylder Køge Kommune de lokale medaljevindere i 2023. Arrangementet afholdes 

fra kl. 16.00-17.30 i Køgehallerne, Ved Stadion 2b, 4600 Køge hvor Borgmester Marie Stærke og 

Køgehallerne er vært. Der var ingen, der meldte sig til at deltage. 

7. ØKONOMI 

Otto fremlagde udkast til årsregnskab for 2023, der udviser et underskud for på kr. 39.121 mod et 

oprindeligt budgetteret overskud på kr. 4.685 og et overskud på kr. 4.546 for 2022. Underskuddet for 

2023 skyldes hovedsageligt forventede større udgifter til sæson- og juleafslutningsarrangementer i 

2023 i lighed med julearrangementet i 2022, som vedtaget på bestyrelsesmødet d. 5/1 2023 og som der 

også var stemning for på generalforsamlingen. Herudover havde vi indkøb af sportstøj og udgifter til 

konsulentbistand, der ikke var budgetteret. 

Overskud på stævner kr. 860 skyldes udelukkende, at lokalelejen til stævnerne er medtaget under 

posten lokaleleje. 

Budgettet for 2024 blev også fremlagt og var identisk med det budget, der var godkendt på 

bestyrelsesmødet d. 23/11 2022. Det udviser et underskud på kr. 12.100. På nævnte møde blev det 

besluttet at nedlægge ungdomstræningen om onsdagen fra og med d. 1/1 2024. Dette medfører 

selvsagt nogle besparelser, der ikke er indarbejdet i budgettet for 2024. Disse besparelser omfatter 

trænerudgifter kr. 12.000 og lokaleleje ca. kr. 6.000. Der var enighed om at rette budgettet med disse 

poster således, at det nu udviser et overskud på kr. 5.900. 

8. PLANLÆGNING AF GENERALFORSAMLINGEN HERUNDER FREMTIDEN 

Otto fremlagde et udkast til dagsorden. Datoen er fastsat til tirsdag d. 19. marts kl. 19:00. Indkaldelse til 

generalforsamlingen skal i henhold til vedtægterne foretages med mindst 10 dages varsel ved 

annoncering og skal indeholde tid og sted og dagsorden samt oplysning om, at forslag skal være 

fremme hos bestyrelsen senest 6 dage før generalforsamlingen. 

Helge havde som aftalt udarbejdet en flyer, der beskriver de problemer med mangel på 

bestyrelsesmedlemmer og frivillige til at fortsætte klubben, så der fortsat kan spilles badminton i Køge 

Nord i foreningsregi. Flyeren blev fysisk uddelt til medlemmerne både mandag og onsdag aften inden 

bestyrelsesmødet og vil også blive udsendt på mail til medlemmerne senere som en reminder. 

Uddelingen af flyeren samt en ”prikken” af bestyrelsesmedlemmer på skulderen af mulige kandidater 

har medført en interesse fra enkelte medlemmer, som vi følger op på. 

Torben vil blive foreslået som dirigent. Helge udarbejder beretningen og præsenterer den. Otto 

fremlægger årsregnskabet for 2023 og budget for 2024. Kontingentet foreslås uændret. 
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9. ADMINISTRATIVE FORHOLD OG SOCIALE EVENTS 

Der var ingen administrative forhold at bemærke. 

Billederne af vores 5 nye æresmedlemmer er desværre endnu ikke lagt på vores hjemmeside, men 

Margit har tilbudt, at hendes søn Lasse, der har noget kendskab til hjemmesider, vil forsøge at hjælpe 

hermed. 

Juleafslutningen i seniorafdelingerne foregik som sidste år med, at foreningen betalte maden og 

spillerne selv betalte for drikkevarerne.  

10. DATOER FOR FREMTIDIGE BESTYRELSESMØDER 

Følgende datoer til fremtidige bestyrelsesmøder mm. blev aftalt: 

Tirsdag d. 27/2 2024 kl. 18:00. 

11. EVENTUELT 

Ingen. 

 

 

 

 

 

 

 

Ref. Otto 


